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Projekt  

RM.0002.50.2022 

Protokół nr LI/2022 

z obrad LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 21 września 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:13 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, 

Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego, sołtysów oraz poinformował, że obrady LI sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 9 radnych i stwierdził prawomocność obrad. Nieobecni: 

radna Kamila Kuźnicka, radni Kordian Skalski, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, 

Zbigniew Waprzko (dotarli później), radny Przemysław Szczech. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Czyżeminek rejon ul. Jeżynowej. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 3) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/446/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej – działki nr 625/3 obrębu Starowa Góra. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie i Starowej 

Górze. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

młodzieżowej rady gminy. (DRUK 10) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z obrad L Sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

W sprawozdaniu zabrała również głos Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta wyjaśniając 

zasady składania wniosków o dodatek węglowy. Jednocześnie zaznaczyła, że został wydłużony 

termin na rozpatrzenie wniosku z 30 dni na 60 dni. Poinformowała również, że gmina na dzień 

dzisiejszy nie otrzymała środków na wypłatę dodatku.  

Burmistrz przedstawił nowego Kierownika Referatu Inwestycji Panią Iwona Kowalczyk. Radni 

zapytali o ścieżkę kariery nowego kierownika w celu lepszego poznania.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał o koszty związane z utrzymaniem systemu SMS.  

Burmistrz wyjaśnił, że jednostkowo wynosi to 250 zł za smsa do wszystkich użytkowników, 

których jest ok. 2000. Wyjaśnił również jakiego typu wiadomości będą przekazywane do 

mieszkańców w formie smsów.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał kiedy będzie realizowana ul. 

Kasztanowa.  

Burmistrz powiedział, że wykonawca otrzymał decyzję ZRID na wykonanie ul. Kasztanowej, 

ale nie wiadomo czy uda się jeszcze w tym roku zrealizować tą inwestycję.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony przez projektanta planu.  

Na obrady sesji przybył mieszkaniec gminy Rzgów, który zapytał dlaczego w planie zapisano, 

że minimalna powierzchnia działki musi mieć 1500 m. taka powierzchnia jest zbyt duża, ciężko 

będzie sprzedać takie działki, 1000 m jest najlepszą powierzchnią.  

Projektant planu odpowiedziała, że wynika to ze studium gminy.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy były wnioski mieszkańców, z terenów których 

dotyczy plan miejscowy.  
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Gł. Specjalista ds. planowania przestrzennego Agnieszka Krawiec powiedział, że były wnioski 

mieszkańców dotyczące przekształcenia działek na budowalne, żaden nie mówił o powierzchni 

działki, natomiast głównym wnioskiem był wniosek GZWiK dotyczący rozbudowy stacji 

uzdatnia wody.  

Radni dopytywali o strefę ochronną cmentarza. Pani projektant wyjaśniła, że nie ma żadnej 

dokumentacji na temat ostatniego pochówku na cmentarzu, przez co nie można zmniejszyć 

strefy ochronnej.  

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/520/2022 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Czyżeminek rejon ul. 

Jeżynowej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał o planowane zadłużenie gminy na koniec roku. 

Skarbnik Anna Czarnocka poinformowała, że planowane zadłużenie na koniec gminy wyniesie 

26.740.012,70 zł. Jednakże na etapie planowania nie jesteśmy w stanie przewidzieć ile środków 

zostanie z rozliczenia roku poprzedniego. Takie informację dostępne są w graniach marca po 

sporządzeniu sprawozdań i bilansów.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/521/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał o pozycje dotyczącą remontu budynku socjalnego ZWiK.  



       

4 

 

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz wyjaśniła, że chodzi o budynek socjalny, który jest na 

terenie oczyszczalni, w którym mają swoje szatnie. Ostatnia kontrola PIPu zwróciła uwagę na 

potrzebę remontu tego budynku.  

Burmistrz zawnioskował o wprowadzenie jeszcze jednej zmiany do projektu uchwały w 

zakresie załącznika nr 3 poprzez zmniejszenie kwoty 3 tys. zł z pozycji „Modernizacji świetlicy 

w Hucie Wiskickiej” na pozycję „Zagospodarowanie terenu w rejonie świetlicy w Gospodarzu” 

- 3 tys. zł.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku i wprowadzeniu go do zmian w budżecie.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/522/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Ad.12.  

Projekt uchwały został omówiony przez pracownika Referatu Rozwoju i Współpracy 

Społecznej Dorotę Szafrańską.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/523/2022 w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XLV/446/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/524/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej – działki nr 625/3 obrębu Starowa Góra. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/525/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie i Starowej Górze. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.15.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/526/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko 
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Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/527/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.17.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/528/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.18.  

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Kordiana Skalskiego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LI/529/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej utworzenia młodzieżowej rady gminy. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.19.  

Radny Paweł Redzynia zapytał kto wydał pozwolenie na ustawienie progów zwalniających 

przy cmentarzu w Starej Gadce, ponieważ są one tam zbędne.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że progi zwalniające to 

inwestycja Powiatu, która została pozytywnie zaopiniowane przez gminę Rzgów. Natomiast z 

oceną tej inwestycji trzeba poczekać parę miesięcy.  

Na sesji Burmistrz poruszył temat uczestnictwa radnych w sesjach, ich nieobecności, 

zwoływania posiedzeń komisji. W dyskusji udział wzięli Z-ca Burmistrza Monika Pawlik oraz 

radny Kordian Skalski, radny Jarosław Świerczyński.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jak wygląda sytuacja z remontem nawierzchni 

na ul. Wąwozowej, na jakim etapie jest procedura związana z rondem ul. Rzemieślnicza, jak 

gmina chce zaoszczędzić na oświetlaniu. Przewodniczący proponuje powrót do pomysłu 

dotyczącego stworzenia ulic jednokierunkowych w Rzgowie (ul. Wąska i Tylna).  

Burmistrz odpowiedział, że projekt na ul. Wąwozową musi być zmieniony, ponieważ obecny 

jest zbyt rozbudowany. Jeżeli chodzi o rondo, to gmina posiada projekt, ale nie ma jeszcze 

gruntu, ponieważ trwają postępowania odwoławcze. Gmina w najbliższym czasie będzie się 

kontaktować ze specjalistą od optymalizacji oświetlenia. Jeżeli chodzi o zmianę ruchu na drogi 

jednokierunkowe to muszą odbyć się w tym zakresie konsultacje społeczne.  

Radna Kamila Kuźnicka zastanawia się dlaczego nie zostały przejęte grunty na ul. Irysowej w 

Starowej Górze, jeżeli została podjęta uchwała i wyrażona zgoda mieszkańców na zbycie 

swoich gruntów pod drogę. Ponadto ulica nie została zakwalifikowana do wykonania 

kanalizacji, a wskaźnik został uzyskany. Radna ponadto prosi o wykonanie ciągu pieszo-

jezdnego w ul. Irysowej, która jest drogą 3 metrową.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że wykonanie drogi będzie możliwe po zmianie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i ustanowieniu takiej drogi, droga 

publiczną.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy prowadzone są rozmowy z właścicielem działki za 

stadionem w Rzgowie, w celu jego powiększenia.  

Burmistrz powiedział, że w pierwszej kolejności będzie wykonana koncepcja wraz z 

budynkiem, który jest w planach do budowy.  

Radny Kordian Skalski odniósł się do odpowiedzi jakie otrzymał na zapytania dotyczące pól 

osadowych w Kalinku.  

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena 

Górska oraz Burmistrz.   

Wiceprzewodniczący Zbigniew Cisowski zgłosił, że na ul. Zamkowej spod asfaltu wyszedł 

słupek metalowy, należy go jak najszybciej usunąć.  

 

Ad.20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:51 

zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  
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Dokładny zapis obrad LI sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

        

http://www.rzgow.pl/

